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Από το πρακτικό τής 1ης/2025 τακτικής συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Ήλιδας 
 

Αριθμός απόφασης  2/2025 
 

ΘΕΜΑ: Επί αιτήματος Εμπορικού Συλλόγου Ήλιδας για αντικατάσταση υλικού εκτελούμενου έργου 
 
 Στην Αμαλιάδα, σήμερα, 31 Ιανουαρίου 2025, ημέρα Παρασκευή και ώρα 19.30΄, στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Πολυλειτουργικού χώρου, συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το Δημοτικό 
Συμβούλιο Ήλιδας, κατόπιν της υπ΄ αριθμ. 2/1832/27.1.2025 έγγραφης πρόσκλησης της Προέδρου, η 
οποία δημοσιεύτηκε και επιδόθηκε νόμιμα σε όλα τα μέλη τού Συμβουλίου και τον Δήμαρχο, σύμφωνα 
με το άρθρο 67 του ν. 3852/10 όπως τροποποιήθηκε εκ νέου με το άρθρο 6 του ν.5056/23. 
 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε ο Δήμαρχος κ. Χρήστος Χριστοδουλόπουλος. 
 
Επίσης, σε σύνολο «25» δημοτικών συμβούλων βρέθηκαν παρόντες/ούσες «22», και 

ονομαστικά:  
 

1. Γεωργοπούλου Θεώνη [Παράταξη 
«Ήλιδα συμμαχία για το αύριο»]-
Πρόεδρος 

2. Παπαγιαννόπουλος Γεράσιμος-
Αντιδήμαρχος Προγραμματισμού 

3. Τσεριώνης Κωνσταντίνος 
Αντιδήμαρχος Τεχνικών Έργων  

16. Χριστοφόρου Ευάγγελος [Παράταξη 
«Ήλιδα νέα εποχή Γιάννης Λυμπέρης»] 

 
 

17. Λυμπέρης Ερνέστο  
 

18. Παπαδόπουλος Βασίλειος /Ε.Π Πηνείας 

4. Γεωργουλής Αλέξανδρος-
Αντιδήμαρχος Διοικητικής Μέριμνας 

5. Νικολόπουλος Χρήστος 
6. Ανδρουτσόπουλος Ανδρέας  
7. Αθανασόπουλος Ιωάννης-

Αντιδήμαρχος Παιδείας 
8. Λαμπρινός Σπυρίδων 
9. Ευσταθόπουλος Ηλίας-Αντιδήμαρχος 

Υγείας, Πρόνοιας 
10. Κουτρουμπής Κωνσταντίνος  
11. Καραπιπέρης Γεώργιος  
12. Κράλλης Γεώργιος-Αντιδήμαρχος 

Άθλησης, Νέας Γενιάς 
13. Τρικόγιας Κωνσταντίνος-

Αντιδήμαρχος Καθαριότητας 
14. Αναγνωστόπουλος Κωνσταντίνος/ 

Αντιδήμαρχος Δ.Ε Πηνείας 
15. Γεωργούλιας Αθανάσιος/Ε.Π Πηνείας. 

 
 
 

19. Παπαδάκος Ανδρέας [Επικεφαλής 
παράταξης «Ήλιδα 36»] 

20. Κότσιφας Διονύσιος - Γραμματέας 
21. Τσαγρής Νικόλαος  

 
 

22. Πολύδωρος Βησσαρίων [Επικεφαλής 
παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση Ήλιδας»] 

 

 
Απόντες/Απούσες 

(Οι οποίοι/ες δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα) 
1. Λυμπέρης Ιωάννης [Επικεφαλής παράταξης «Ήλιδα νέα εποχή Γιάννης Λυμπέρης»]  
2. Αστερής Ευγένιος – Αντιπρόεδρος 
3. Κορτέση Άννα  

 
Κατόπιν τούτου, η Πρόεδρος διαπίστωσε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και κήρυξε την έναρξη της 

συνεδρίασης. 
Η δημοτική υπάλληλος Αντωνία Γιαννοπούλου τήρησε τα πρακτικά. 
 
Αποχωρήσεις: Οι κ. Χριστοφόρου και Παπαδόπουλος αποχώρησαν μετά τη λήψη απόφασης στο 

13ο Θέμα Η.Δ, δηλώνοντας την ψήφο τους για τα επόμενα θέματα. 
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Η Πρόεδρος, ανακοίνωσε το 2ο θέμα προ ημερήσιας διάταξης ως κατεπείγον, διότι πρέπει να 
προχωρήσει άμεσα η εκτέλεση του έργου. 

Ο κ. Χριστοφόρου διαφώνησε με την εισαγωγή τού θέματος ως κατεπείγοντος, αναφέροντας 
πως το θέμα είναι καθαρά υπηρεσιακό. Οι υπόλοιποι σύμβουλοι έκαναν δεκτό το κατεπείγον, σύμφωνα 
με την παρ. 7 τού άρθρ. 67 του ν. 3852/10. 

Στη συνέχεια, η Πρόεδρος έθεσε υπόψη των συμβούλων αίτημα του Εμπορικού Συλλόγου 
Ήλιδας, το οποίο αναφέρει τα εξής: 

«Όσον αφορά το ζήτημα που έχει προκύψει με την πεζοδρόμηση οδών στην πόλη τής 
Αμαλιάδας, ζητούμε την αντικατάσταση των κυβόλιθων που χρησιμοποιούνται, καθώς δημιουργούν 
προβλήματα. Αρχικά, καθιστούν δύσκολη τη διέλευση πεζών, παιδικών καροτσιών και ΑμεΑ, καθώς τα 
αμαξίδια δυσκολεύονται να κινηθούν πάνω σε τέτοιες επιφάνειες. Επίσης, δυσκολίες υπάρχουν και στη 
διέλευση των αυτοκινήτων. 

Ο κυβόλιθος είναι ένα υλικό που σπάει εύκολα όταν δεχθεί μεγάλο βάρος και έχει υψηλό κόστος 
συντήρησης. Ακόμα, το καλοκαίρι απορροφά τη θερμότητα και την ακτινοβολία του ήλιου, και στη 
συνέχεια την αποδίδει στον χώρο με αποτέλεσμα να έχουμε αύξηση της θερμοκρασίας της περιοχής 
(Φαινόμενο Θερμικής Νησίδας). 

Για τον λόγο αυτό, αιτούμαστε την αντικατάσταση του συγκεκριμένου υλικού με κάποιο άλλο το 
οποίο θα είναι φιλικό για το περιβάλλον και τον άνθρωπο, θα επιτρέπει την εύκολη διέλευση ατόμων και 
οχημάτων, και θα βοηθήσει να αποφευχθούν τυχόν ατυχήματα» 

Στη συνέχεια, ο Δήμαρχος κ. Χριστοδουλόπουλος ανέφερε ότι αίτημα του Εμπορικού Συλλόγου 
έρχεται ενισχυτικά στο ερώτημα του δήμου προς τη Διαχειριστική Αρχή για τροποποίηση του 15% τού 
συνόλου τής μελέτης, καθώς έχει διαπιστωθεί το πρόβλημα με τα συγκεκριμένα υλικά και από τη 
δημοτική αρχή.  

Κατόπιν τούτου, εισηγήθηκε να γίνει δεκτό το αίτημα για τροποποίηση της μελέτης και η 
Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη να τοποθετηθούν και να ψηφίσουν.  

Η Λαϊκή συσπείρωση ψήφισε λευκό, λόγω μη γνώσης τής άποψης της Τεχνικής Υπηρεσίας , 
αναφέροντας ότι αναγνωρίζει την αναγκαιότητα. 

 
Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη του:  

1) Το αίτημα του Εμπορικού Συλλόγου. 
2) Την εισήγηση του Δήμαρχου. 
3) Την παρ. 4 του άρθρου 93 «Αρμοδιότητες του δημοτικού συμβουλίου» του ν. 3463/06-ΚΔΚ 

 
 

Ομόφωνα αποφασίζει 
 

Γνωμοδοτεί θετικά για την υποβολή αιτήματος τροποποίησης της μελέτης τού έργου 
«Παρεμβάσεις αναβάθμισης δημόσιου χώρου για την δημιουργία του Ανοικτού Κέντρου Εμπορίου 
Αμαλιάδας», και πλήρη αλλαγή τού υλικού (κυβόλιθος γρανίτη), στις οδούς στις οποίες δεν έχει 
υλοποιηθεί η κατασκευή. 
 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό -2- έτους 2025 
 
 

 
Η Πρόεδρος Τα Μέλη 

Ακριβές απόσπασμα 
Ο Δήμαρχος 

 
 

 
  Χρήστος Χριστοδουλόπουλος 
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